

الرقم: ١٥٤٣/ع. ١/٩/١٨

التاريخ: 2019/10/ 8

الموافق: ٩ / صفر / ١٤٤١

تعميم

رقم (١٣٥) No

Honorable Members of the ASE

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,,,

تحية طيبة وبعد،،،

Following the completion of all required procedures to list the shares of SHIRA REAL ESTATE DEVELOPMENT & INVESTMENTS (SHRA) Company's capital increase, which emanated from the capitlaization of JD (2,653,193) from the "conditional deposits" account and distribute it as stock dividends among the shareholders, in which the company's listed capital will become Share /JD (10,569,457).

نظراً لاستكمال شركة الشراع للتطوير العقاري والإستثمارات (SHRA) كافة الإجراءات اللازمة لإدراج أسهم الزيادة في رأس المال والبالغة (2,653,193) سهم/دينار، والتي تمت عن طريق رسملة مبلغ (2,653,193) دينار من رصيد حسابات "أمانات معلقة على شرط" وتوزيعها كأسهم مجانية على مساهمي الشركة، ليصبح رأس المال المدرج في البورصة (10,569,457) سهم/دينار.

Please be informed that the ASE will list the Share /JD (2,653,193) capital increase of the above mentioned company as of Wednesday, 9/10/2019, and the company's reference price will remain JD (0.96).

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إدراج أسهم الزيادة المشار إليها أعلاه للتداول في البورصة اعتباراً من صباح يوم الأربعاء الموافق 2019/10/9، على أن يبقى السعر المرجعي لسهم الشركة المذكورة أعلاه (0.96) دينار.

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Best Regards,

بسام أبو عباس/ نائب المدير التنفيذي

Bassam Abu Abbas/ Deputy CEO

CC: - Jordan Securities Commission
- Securities Depository Center
- Operations Department

* نسخة: - هيئة الأوراق المالية.
- مركز إيداع الأوراق المالية.
- دائرة العمليات.